
PROTOKOLL nr 13

vid sammanträde den 16/6 1981

i Djurgårdens IF:s Överstyrelse

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Gustaf Douglas, (§ 137) 
Bengt Broberg, (§§ 137-138) 
Hans Hellquist, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist

från kansliet: Ove Lindberg
förhindrade: Åke Sand, Rolf Theblin (sjuk

skriven), Sture Danielsson, Einar 
Wikberg

§ 137: Situationen i fotboll:

Rapporterade Gustaf Douglas för läget inom fotbollssektionen: 
pressad ekonomisk likviditet, dåligt sportsligt utfall, som dock ännu 
ej lett till obemästrat läge men med sådan risk därest A-lagets svaga 
uppträdanden skulle fortsätta, budgeten håller i princip, under juni 
skall sektionen ut med 280.000 kr., vilket kan bli besvärligt, stäm
ningen inom sektionsstyrelsen god, till laguttagningen skall dele
geras ytterligare expertis, spelarna tvivlar på sin egen kompetens, 
kittet inom laget på väg upplösas, nästa match mot AIK avgörande för 
kommande satsning, då skall spelarna ge allt i ett försök att vända 
på utvecklingen, om valberedningen kan finna nya krafter för styrelse 
arbetet är ingen bunden av prestigeskäl att inte lämna sin post etc.

Som ordförande i fotbollens valberedning berörde Harry 
Holmberg tillkomsten av densamma vid senaste årsmötet i sektionen.

§ 138: Ishockey-ärenden:

Bengt Broberg redogjorde för kontakter med Ingemar Josefsson, 
idrottsborgarrådet, i fråga om avveckling av sektionens skulder till 
kommunen, om tilltänkta värvningar från Hammarby och Almtuna, om 
underhandlingar med FIAT om offert på bilar med möjlighet för alla 
sektioner att bli delaktiga i ett erbjudande, som av Holmberg be
dömdes acceptabelt, om NHL-arrangemang i september med DN som full
garanti.

Från Hammarbys ordf. Lennart Nyman förelåg ett (till ÖS-sekr. 
uttalat missnöje över sektionens värvningar i strid med ett inom 
Alliansen upprättat avtal.

§ 139: Övriga sektioner:

Redovisades för årsmöten nom övriga sektioner, av Suzanne D. 
om slalom och handboll, av Lennart Öberg om brottning med ny ord
förande i Rolf Pettersson efter Karl Axel Haglund, av Karl Lilie
quist om konståkning och av Hans Hellquist om bowling med besked att 
inga besked fanns att ge i och med att han inte nåtts av kallelse 
till sektionens årsmötet. I fråga handboll hade Suzanne lyckats få 

fram uppgiften att ordförandebyte skett med Åke Köhler ersatt av Jan-Olof Nilsson. Beslöts påtala sektionernas skyldighet meddela
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resp. kontaktmän om tid och plats för åtminstone sina årsmöten.

§ 140: Avtal, kontrakt och andra överenskommelser:

Då alltjämt kopior på sektionernas spelarekontrakt, 
avtal med egna anställda, med överenskommelser med kommun och 
olika företag högst sällan ställdes till ÖS:s och revisorernas 
förfogande beslöts att ta upp frågan på ett sammanträde för
arbetsordningsförhållanden inom föreningen och till detta samman
träda särskilt inbjuda revisorerna.

§ 141: Kanslitjänsten:

Rapporterade Reine Gustafsson att frågan om kansli
tjänsten ännu ej hunnit avslutas enligt uppdraget till honom och 
Åke Sand att komma med förslag.

§ 142: Arbetsgivareavgifter:

Meddelade Ove Lindberg att de arbetsgivaravgifter, som 
påförts ett antal fotbolls- och ishockeyspelare i ändrade dekla
rationer effterats.

§ 143: Uppvaktningar:
Redogjorde Rudolf Walldén för av honom tillsammans med Åke 

Sand och Karl Liliequist gjord 50-årsuppvaktning för AIK-ledaren 
Bruno Sand (kristallvas, standar, blommor). Antecknades att Rolf 
Theblin uppvaktats genom Liliequist med tillönskan om bättring 
i hälsoläget.

I anslutning till Harry Holmbergs tidigare besked om att 
han avsåg att lämna ÖS-arbetet vid nästa årsmöte överlämnade 
Rudolf Walldén ett vid högst densammes 60-årsdag nedfryst exemplar 
av silverhästskon med nr 61.

§ 144: Bandyns lokalfråga:

Den allt akutare frågan om bandyns husvillhet åtog sig 
Reine Gustafsson att färsöka lösa endera med något "kryp-in" på 
Hjorthagen eller Östermalms IP. Det rör sig om en överlevnads
fråga för en av föreningens äldsta idrottsgrenar betonade kontakt
mannen.

§ 145: Bingons utveckling:

Redovisade Hans Hellquist underhandlingarna för att få 
fram nya lokaler för bingo: utsikterna närmast obefintliga, men 
en väg att gå är att försöka komma in i redan befintliga lokaler 
och bli partners med andra klubbar. Bilaga till dagens protokoll 
av PM från Länsstyrelsen av den 16/6 1981.

§ 146: Flagga och fana:.

Redogjorde Öberg/Liliequist för sina åtgärder att an
skaffa en ny föreningsfana i stället för den stulna och för en 
likaledes ny svensk flagga i stället för den missfärgade, som 
skänktes till föreningen vid 50-årsjubileet. Stiftelsen Svenska 
Flaggans Dag levererar till självkostnadspris. Försäkringsfrågan 
i sammanhanget skall det återkommas till.
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§ 147 : Sport-TV:

Bekräftade Hellquist att sport-TV:s verksamhet alltjämt inte 
innebär några kostnader för föreningen.

§ 148: Skärpt bevakning av anslagsmöjligheter:

Såsom ordf. i Stockholms Brottningsförbund och därmed väl
orienterad om alla möjligheter som står till bods i fråga om 
anslagsmedel från kommun, stiftelser och andra organisationer 
ifrågasatte Lennart Öberg om en effektiv uppföljning skedde inom 
sektionerna och huru dessa fick orientering om de olika anslagen. 
I den mån sådana anslag var kända av kansliet skedde rapportering 
meddelade Ove Lindberg. Beslöts att ytterligare bevaka detta 
område.

§ 149: Utan anslag:

En modest anhållan om att bli kompenserat för bortfall 
av Sällskapet Gamla Djurgårdares enda inkomstmöjlighet - försälj
ning av lotter vid födelsedagsfirandet 12/3 - lämnades utan 
bifall sedan medlemmen Hellquist i GDS påvisat i en ekonomisk 
årsrapport att Sällskapet ej var i behov av begärt kassatillskott 

Konståkningssektionens framställning om att få en mindre 
höjning av sitt årsanslag genom ökade kostnader avvisades sedan 
skattmästaren framhållit att sektionen får höjt bidrag via de 
vanliga anslagen från kommun och stat.

§ 150: Medlemskortens försenade distribution:

Efter förfrågan från olika medlemmar när deras medlems
kort kunde förväntas redogjorde Ove Lindberg för nu gällande tåg
ordning, som innebär att medlemskorten utsändes med lång tids
intervall i och med datauppläggning och särskild prägling av 
korten. Det uttalades ett behov av att nya medlemmar tämligen 
omgående fick besked om att deras inbetalningar lett till medlem
skap eventuellt med något preliminärkort. Reine Gustafsson och 
Lindberg uppdrogs effektuera lämplig åtgärd.

I sammanhanget upplyste Lindberg att ungefär 1.000-talet 
medlemmar ej betalat sina avgifter trots dubbla krav. Genom att 
årsavgiften höjts innebär bortfallet dock ingen minskning av 
intäkterna. Att totala medlemssiffran gått ned från 8.458 med 
över 1.000-talet bedömdes dock som en ej acceptabel utveckling 
i jakten att nå i kapp AIK (över 12.000), Hammarby och Spårvägens 
GIF,.som nu gått förbi DIF.

§ 151: Souvenir-överlåtelse på Supporterklubben:

Redogjorde Reine Gustafsson för överläggningar med Sup
porterklubbens ledning om övertagande av försäljningen av för
eningens samtliga souvenirer. De fördelar, som ett sådant arrange
mang skulle innebära, motiverade en tillstyrkan. Överens
kommelsen har senare bekräftats från Sven Öberg, ordf. i DSC.

§ 152: Utbetalning av sektionernas anslag:

Den fördröjning av utbetalning av sektionernas anslag 
(föranledd av Fritidsförvaltningens "match" med ishockeyn) 
gällande 442.000 kr. räknar skattmästaren kunna hävas inom kort.
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§ 153: Inventering a v priser:

På förslag av Rudolf Walldén beslöts att göra en inventering 
av föreningens samtliga priser och efterse dessas försäkringsskydd. 
Karl Liliequist med uppdrag att historiskt katalogisera prismontern 
hela innehåll redogjorde för en ungefär 10 år gammal värdering 
kring c:a 250.000 kronor gjord av ett juvelrareföretag. Beslöts 
utse Liliequist, Suzanne Dettner och Hellquist att utgöra en pris
kommitté med uppdrag sköta även löpande ärenden i sammanhang. Suzann 
sammankallande i trion.

§ 154: Jubileumstallrik:

I skrivelse från Bengt-Arne Gustafsson i Spånga av den 
15/6 1981 föreslår denne att DIF engagerar sig i produktion av en 
jubileumstallrik och sedan utveckla idén till att bli årligen åter
kommande för samlare och med sektionernas attribut återgivna på 
tallriken. Beslöts ge souvenirkommitterade orientera sig om 
intresset.

§ 155: Kommande sammanträden:

Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde den 10/8 kl. 17.30, 
därest inte någon ny situation krävde tidigare träffning.

§ 156: Fiskartorpsprojektet:

Rapporterades att DIF:s förslag hos Fritidsförvaltningen 
för övertagande av Fiskartorpsdriften fått en välvillig bedömning. 
Möjligheten att öka föreningens verksamhet med en stor motions
avdelning för även nya medlemmar ansåg Rudolf Walldén motivera 
ett påskyndande av underhandlingarna.

§_ 157: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 12 av den—1/6 1981, vilket god
kändes i föreliggande skick och justerades av ordföranden.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


